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Dětství 

Narodil se na Slovensku odkud se jeho rodina 
odstěhovala na sever čech do města Frýdlant odkud 
se, ale odstěhovali na Ukrajinu do města Bučaš, kde 
přežili válku. 



Bučaš,Ukrajina 

Toto místo je v životě pana Linkeho celkem dost 
důležité a zajímavé. V tomto městě si otec pana 
Linkeho našel práci na zámku švédského šlechtice. 
Jelikož Švédi byli neutrální tak pan Linke i s rodinou 
ta byli v bezpečí. Otec pana Linkeho nebyl povolán 
Němci do služby. Tento švédský šlechtic tam chtěl 
vypěstovat stádo arabských koní, a protože otec pana 
Linkeho byl expert v zemědělství, tak se mu povedlo 
vypěstovat stádo okolo šestseti arabských koní. Pan 
Linke na toto místo velmi rád vzpomíná třeba proto, 
protože se tam naučil jezdit na koni.  



ŠKOLA PO DRUHÉ SVĚTOVÉ VÁLCE 

Po válce se pan Linke pouze s jeho matkou a 
sourozenci chaoticky vrací přes Polsko vlakem do 
Česka. Zde si dodělá ZŠ a potom jde na rok do učení 
na zámečníka. Po učení pan Linke nastupuje do 
Liberce na průmyslovku. Z této školy musí však 
odejít, jelikož dva učitelé se domnívají, že je Němec a 
velmi ho nenávidí. Jeho třídní ho ale doporučí na 
prestižní průmyslovku v Praze, kterou dodělá. Po 
Praze jde do Škodovky v Plzni, kde si dodělá titul 
podnikového inženýra.  



ZAMĚSTNÁNÍ 

Pan Linke pracoval ve firmě Škoda, kde se dostal 
poprvé k projektování což byla jeho životní práce. 
Avšak při jednom projektu na, kterém pracoval v 
Ostravě ho stálo nervy a také žlučník. Musel jít na 
operaci po, které mu jeho doktorka řekla, že by mu 
pomohlo, kdyby pil vodu z Karlových Varů a tak se 
sem dostal. Zde pan Linke pracoval jako projektant 
až do roku 1990. Po roce 90 začal podnikat souromě. 
Pan Linke projektoval plno velkých projektů, které 
stojí a slouží dodnes. 



ZÁVĚR 

Pan Linke měl tři ženy, avšak až ta třetí byla ta pravá 
se, kterou byl do konce jejího života. Od ní má také 
své životní motto „vydržet“ pan Linke to chápe jako, 
že všechno se dá přetrpět, vyřešit a jít ve své životní 
cestě dál. 



PAN LINKE NYNÍ A PŘED DESETI LETY 


